
 

 

 

Bestyrelsesmøde 

Torsdag den 7. oktober 2021 

Til stede: Carsten, Lars, Hans, Ejner, Bjarne og Birgit 

Fraværende: Jette 

 

Vi startede med at byde Lars velkommen i bestyrelsen. 

Lars er valgt som kasserer, og han fortalte om de problemer, der er for banken med at 

skifte kasserer, og at det ikke var helt på plads endnu. 

Der er også problemer med at skifte bruger i Conventus, men det mener Kulturhuset, 

man snart får styr på. 

Vi har fået tilskud fra Danske Slægtsforskere, selvom der p.gr.af Coronaen ikke har 

været nogle aktiviteter. 

Danske Slægtsforskere holder Åbent Hus arrangementer 4 steder i landet. Vi ved ikke 

rigtigt, om det er noget for os, så vi venter og ser. 

Vi snakkede om den folder, vi deler ud ved arrangementer, og blev enige om at fjerne 

billederne fra foreningen og i stedet indsætte et billede af Medborgerhuset i den.  Tele-

fonnumre på bestyrelsesmedlemmer skal også fjernes, så der kun er formandens til-

bage. 

Samt ændre navnet på kasserer. 

Den 25. nov. mangler der lidt i kalenderen. Nogen har spurgt om at høre lidt om Po-

wer Point, så vi blev enige om at kalde det: fra Power Point til Video – med tale. 

Der mangler lidt til datoerne for juleafslutning, men vi venter til julestemningen ind-

finder sig. 

Vi aftalte at holde et bestyrelsesmøde den 18. nov kl. 12.30, for at tale om kalenderen 

i foråret. 


